
 

 

 

Kontakt: 

Michael Lund Lauridsen, Skoleleder michael.lund.lauridsen@holstebro.dk 96115701 

Lene B Jensen, Viceleder  lene.brunebjerg.jensen@holstebro.dk 96115710 

Hanne M Jensen, Sekretær  hanne.m.jensen@holstebro.dk 96115700 

Lene Pedersen, Bestyrelses fmd. lenevejle@hotmail.com  28432607 

 

Referat fra bestyrelsesmøde 
d. 7.11. 2023 kl. 19 – 21.30  

Mødeleder: Lene V 
Referent: Lene B J 
Afbud: Mette B, Søren  

Dagsorden Referat 

1. 
Info/ drøftelse af hverdagen i LBO - nye 
tiltag/ændring i praksis/ny 
struktur/aktiviteter/oplevelser 
 
Elevrådet: 
 
 
 
 
 
 
 
Børnehuset: 
 
 
 
 
Skolen: 
 
SFO: 

 

 
 
 
 
 
Elevrådet har holdt et møde med caféen om skolemad, hvor de 
fik aftalt, at 4. – 7.kl. må få to portioner og at der generelt skal 
mindre salt i maden. 
Elevrådet er i gang med at planlægge fælles juleafslutning d. 
20.12. 
Efter jul planlægger de at holde elevrådsfest. 
 
 
D. 8.11. holdes der samtaler i vuggestuen til ny medhjælper. 
Katrine stopper pr. 30.11.  
Begge medhjælpere i børnehaven, Stine og Luna, stopper sidst i 
januar. 
 
Glæder sig til vores nye skoleleder starter. 
 
Ninna har fået andet arbejde fra d. 1.12.  
 

2.  
Nyt fra bestyrelsen: 
 
Ny skoleleder: 
Hvordan tager vi bedst imod ny 
skoleleder? 
Hvad bliver vores rolle? 
Skal vi have en rolle den 1. dag? 
 
 
 
 

 
 
Elevrådet vil gerne tage imod Harly med flagallé i skolegården. 
De vil også gerne vise ham rundt, holde velkomsttale og synes 
også, vi skal spise kage. Per og Lene planlægger dagen med 
elevrådet.  
Bestyrelsen ønsker ved første bestyrelsesmøde d. 5.12. at have 
en forventningsafstemning mellem bestyrelse og ny leder. Vi 
skal spille hinanden gode. 
 
 
 



 

 

Endelig godkendelse af forretningsorden 
(vedhæftet) 
 
Nyt fra mødet om skoledistrikter d. 
26.10.23 
Mette P og Per deltog. 
 
 
 
Dialogmøde d. 22.11.23 for dagtilbud 
Dialogmøde d. 28.11.23 for skoler 
(invitation vedhæftet) 
 
 
Skolebod – skal Bixen genopstå? 
 

Udsat – da der skal tilføjes, at dagsorden/referat fremover 
sendes ud via programmet FirtsAgenda 
 
Der arbejdes på en masterplan for hele kommunen i forhold til 
fordeling af elever på kommunens skoler. 
Der kan bl.a. blive tale om at ændre distrikts grænser. 
Masterplanen skal være færdig til skoleåret 25-26. 
 
 
Lene P, Mette P og Lene B J deltager 
Mette P, Anni og Lene B J deltager 
Lene B J tilmelder. 
 
 
Det er et stort ønske fra både elevråd og bestyrelsen at 
skoleboden genopstår. 
Elevrådet vil høre klasserne om behovet – evt. ved 
morgensamling.  
Bestyrelsen nedsatte en arbejdsgruppe, der bl.a. vil drøfte, 
hvordan vi får fremstillet/bagt det, der skal sælges i boden. Evt. 
kontakt til caféen. 
Arbejdsgruppen: Lene P, Anni, Nikolaj 
Jane hører lærergruppen, om de har forslag til, hvordan 
skoleboden kan fungere. 
Evt. hjælp fra skolens frivillige. 
Punktet kommer på næste bestyrelsesmøde. 
 

3. 
Fra årshjulet: 
 
Et kig ind i maskinrummet i vuggestuen  
 
 

 
 
 
Bestyrelsen gik en tur i vuggestuen, hvor pædagogerne i 
vuggestuen, Maria og Sanne, gav et indblik i opstarten, den 
daglige struktur og pædagogiske overvejelser/holdninger. 
 
Vuggestuen har fået startet rigtig godt op, og der er børn på 
venteliste.  
 

4.  
Fra forvaltningen, Børne- og 
familieudvalget og ledelsen 
 
FirstAgenda  
 
 
 
 
 

 
 
 
 
Et program hvor vi fremadrettet skal lave dagsorden /referat til 
bestyrelsesmøder. 
Per og Lene B J retter henvendelse til Rådhuset, for at få alle 
bestyrelsesmedlemmer oprettet. 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Landsindsamling d. 3.2.2024 
 

D. 3.2. 2024 holder DR Danmarksindsamling i Musikteatret i 
Holstebro og alle lokale institutioner, skole og virksomheder 
opfordres til at deltage/samle penge ind. 
Elevrådet foreslår vi holder et loppemarked. 
Bestyrelsen vil rette henvendelse til Borgerforeningen og 
Per og Lene B J til Susanne fra Kultur og Fritidscenteret for et 
eventuelt samarbejde/fællesarrangement for hele området. Vi 
vil også gerne involvere skolens frivillige. 
Husk Kværnen midt december. 
 

5. 

Evt. 

 

Ny dato i december: næste møde d. 7.12. flyttes til d. 5.12. 
 
Der bliver pillet ved cyklerne i cykelskuret ved Naltoftevej. 
Jane tager det op på morgensamling. 
 

 

Kommende møder 

 

Fra dialogmøderne 
Godkendelse af Forretningsorden  
Skoledistrikter – fortsat drøftelse 
Skoleboden 
Danmarksindsamling 
 


